
 
KESKI-SUOMEN NUORISOVALTUUSTO PÖYTÄKIRJA  

KOKOUS 9.5.2020  

AIKA: Lauantai 9.5.2020 klo 12:15-15:39 

PAIKKA: Etä-yhteydellä Meet-palvelussa 

PAIKALLA:  

● Keski-Suomen Nuorisovaltuusto  

Aapeli Saastamoinen(12:15-13:40), Muurame 

Emilia Asikainen, Petäjävesi  

Iida Summanen, Kannonkoski  

Jarkko Kykkänen, Laukaa  

Joonatan Similä, Jämsä  

Leevi Lauttaanaho, Jyväskylä  

Max Koitela (12:15-13:20), Jyväskylä  

Nea Auer, Jyväskylä 

Nella Lintunen, Joutsa 

Nella Ruonala, Pihtipudas 

Nuutti Sidorow, Viitasaari 

Roalbin Reyes, Pihtipudas 

Tatu Tuomaala, Laukaa 

Vilma Ojanperä, Viitasaari 

Wiivi-Maria Kasanen, Jyväskylä 

Liina-Maija Jylhä, Petäjävesi 

Samuel Demarco, Kinnula 

Riku Riihimäki, Äänekoski 

 ● Nuorten Suomen työntekijät  

Carita Hännivirta 

Mareena Laine 12:15-15-34 

Turo Teittinen klo 12:15-14:37 

 

  



 

1. Kokouksen avaus ja pöytäkirjantarkastajien valinta  

Kokouksen puheenjohtajana toiminut varapuheenjohtaja Wiivi-Maria Kasanen avasi kokouksen 

ajassa 12:15. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Jarkko Kykkänen ja Nella Lintunen. 

2. Kuulumiset menneistä tilaisuuksista ja tapahtumista . 

Kuullaan tilaisuuksiin ja tapahtumiin osallistuneilta kuulumiset ja 

nostot. 

 

Menneet 

 

● Vaikuta @matara 13.2. 
https://drive.google.com/open?id=15o2sHeifJ6Qp-g5u6yafkscru_b5mO-3  
Osallistujat: Nea Auer, Jarkko Kykkänen, Emilia Asikainen, Leevi Lauttaanaho 
 
Jarkko Kykkänen kertoi vaikuta @ matara- tapahtumasta 
 

● Nuorten Palkitsemisjuhla 13.3.  
 

Carita Hännivirta kertoi perutusta nuorten palkitsemisjuhlasta. Keski-Suomen 
nuorisovaltuusto palkittiin erityistsempparina.  

 
● Maakunnallisten nuorisovaltuustojen koulutus Kajaanissa peruttiin. 

 
● Keski-Suomen Nuorisofoorumi 2020  

 
Nella Lintunen ja Carita Hännivirta kertoivat vuoden 2020 Keski-Suomen  
nuorisofoorumista, joka toteutettiin virtuaalisena. 

3. Kannanotot, aloitteet ja mielipidekirjoitukset  

 

Keski-Suomen nuorisovaltuustolla on hyvät mahdollisuudet saada nuorten ääni kuuluviin. Yhteiset 
kannanotot, aloitteet ja mielipidekirjoitukset ovat hyvä tapa vaikuttaa.  
 
Keski-Suomen Nuorisovaltuuston vaikuttamistoimenpiteiden periaatteet ovat: kaikki yhteiset Manun 
kannat tulee hyväksyttää koko ryhmällä ennen julkaisua, jos ryhmä ei hyväksy alkuperäistä ideaa, 
siitä tulee käydä jatkokeskustelu.  
 
Tieliikennelaki - Väinö Tamminen esittelee asian. 

 

Väinö Tamminen ei ollut paikalla kertoakseen tieliikennelaista. Jos kiinnostusta heräsi aiheeseen 

liittyen, voi henkilö suoraan ottaa Väinöön yhteyttä. Keskusteltiin aiheesta.  

 

Pidettiin tauko ajassa 12:40 

https://drive.google.com/open?id=15o2sHeifJ6Qp-g5u6yafkscru_b5mO-3


 
Jatkettiin kokousta ajassa 12:50 

 

___________________________________________________________ 

 

 

Työryhmätyöskentelyä n. 60 min. 

 

Tauon jälkeen ohjeet työskentelyyn ja ryhmäkeskusteluun. Keskustelua ryhmissä, jonka jälkeen 

jatketaan isommalla ryhmällä ja mahdollisesti päätetään asioista. Ryhmissä keskusteltavat aiheet 

ovat asialistan kohdat 4-6. Ryhmäkeskusteluiden aiheet: 

https://drive.google.com/file/d/18fRPYifIQ48XXjfECUwFB3ukoY_W1N_s/view?usp=sharing  

Max Koitela poistu ajassa 13:20 

Aapeli Saastamoinen poistui ajassa 13:40 

 

Tauko ajassa 14:00 

 

___________________________________________________________ 

 

Jatkettiin kokousta ajassa 14:25 

 

 

4. Maakunnallisen Nuorisovaltuuston ja kansanedustajien tapaaminen 

 

Turo Teittinen kertoi maakunnallisen nuorisovaltuuston ja kansanedustajien tapaamisesta ja 

keskustelusta, jota asiasta käytiin. Koonti keskustelusta:  https://mm.tt/1499775738?t=DwzU9B3Izf  

Tapaamisen valmistelu työryhmään ilmoittautuivat: Wiivi-Maria, Joonatan, Tatu, Emilia ja Nella L.  

Myös Manu-ryhmän WhatsApp-ryhmässä kysytään kiinnostuneita työryhmään.  

 

5. Keski-Suomen Nuorisofoorumi 2020  

Mareena Laine kertoi vuoden 2020 Keski-Suomen nuorisofoorumista ja keskustelusta, jota asiasta 

käytiin. Liitteenä koonti keskustelusta, josta nostetaan kommentteja Nuorisofoorumin koontiin: 

https://drive.google.com/file/d/181GLdT3oUGvJRn1_LW6Kp8sVkSW99aG7/view?usp=sharing  

Kokousosallistujille tuotiin tiedoksi Länsi-Suomen Liikennestrategian työskentely, johon Manulaiset 

on kutsuttu mukaan.  

https://www.keskisuomi.fi/ajankohtaista/1852/yhteinen_liikennestrategia_sai_hyvia_evaita  

https://keskisuomi.info/liikenne/  

 

https://drive.google.com/file/d/18fRPYifIQ48XXjfECUwFB3ukoY_W1N_s/view?usp=sharing
https://meet.google.com/linkredirect?authuser=0&dest=https%3A%2F%2Fmm.tt%2F1499775738%3Ft%3DDwzU9B3Izf
https://drive.google.com/file/d/181GLdT3oUGvJRn1_LW6Kp8sVkSW99aG7/view?usp=sharing
https://www.keskisuomi.fi/ajankohtaista/1852/yhteinen_liikennestrategia_sai_hyvia_evaita
https://keskisuomi.info/liikenne/


 
6. Keski-Suomen kuraattoreiden kokoukseen nuorten terveiset 

Carita Hännivirta kertoi keski-Suomen kuraattoreiden kokouksen nuorten terveisistä ja keskustelusta, 

jota asiasta käytiin. Koonti liitteenä: 

https://drive.google.com/file/d/181GLdT3oUGvJRn1_LW6Kp8sVkSW99aG7/view?usp=sharing  

Mielipiteitä eteenpäin viemään ja kuraattoreiden kokoukseen halusivat osallistua: Iida Summanen, 

Vilma Ojanperä, Wiivi-Maria Kasanen, Emilia Asikainen ja Joonatan Similä. 

Myös Manu-ryhmän WhatsApp-ryhmässä kysytään kiinnostuneita.  

 

7. Toimintaraha 

 
Päätettiin viime kokouksessa 8.2 käyttää toimintarahat podcastiin, valittiin tähän vastuuhenkilöksi 
Milla Konttinen. Kuultiin tilannekatsaus. 
 

Tatu Tuomaala kertoi podcastista ja nykyisestä tilanteesta sen suhteen. Podcastin nauhoitus on 

keskeytynyt, mutta tarkoitus olisi jatkaa sitä mahdollisimman pian. 

 

8. Kysely 15-29-vuotiaille nuorille kuntavaaliteemoista 

Nuorisoyhteistyö Allianssin kokoama työryhmä tuottaa kuntavaalikoneen nuorille. Tämän pohjalle 

halutaan kysyä nuorten mielipiteitä. Kyselyn tuloksia käytetään vaalikoneen kysymystyön tukena.  

Vastaaminen vie vain muutaman minuutin ja kyselyä saa jakaa eteenpäin: 

https://forms.gle/2ahcd11zKJh6jizJ9 

 

9. Kuntakuulumiset 

Kokoukseen osallistuvat kertoivat lyhyesti oman kunnan ajankohtaiset kuulumiset.  
https://docs.google.com/document/d/1Tnu3lPURbXIDBjeJpZCkwZEkC6-mie7kM-3DKwpzD8s/edit  
 
 
Kuntien edustajat kertoivat kuntiensa kuulumiset.  
 
10. Tulevat tilaisuudet ja seuraava kokous 
 

● Maakuntavaltuuston kokous
Maakuntavaltuuston kokouksesta laitetaan myöhemmin viestiä. 

 
● Keski-Suomen kuraattoreiden työkokous elokuussa 

Osallistumisesta olivat kiinnostuneita: Iida Summanen, Vilma Ojanperä, Wiivi-Maria  
Kasanen, Emilia Asikainen ja Joonatan Similä. 

 
 

https://drive.google.com/file/d/181GLdT3oUGvJRn1_LW6Kp8sVkSW99aG7/view?usp=sharing
https://forms.gle/2ahcd11zKJh6jizJ9
https://docs.google.com/document/d/1Tnu3lPURbXIDBjeJpZCkwZEkC6-mie7kM-3DKwpzD8s/edit


 
● Keski-Suomen Nuorisotyöpäivät 3.-4.9. 

Keski-Suomen nuorisotyöpäivistä laitetaan myöhemmin viestiä. 

 

Toiveena nuori/nuoria kertomaan Nuorisofoorumin tuloksista ja/tai jostain muusta 
nuoria koskevasta asiasta (mieluiten 3.9 heti tapahtuman alkuun).  Alustukseen 
tulossa myös asiantuntija kertomaan yleisesti koronan vaikutuksista nuorten arkeen, 
hyvinvointiin ja/tai yhteiskunnalliseen asemaan tms. Myös tähän aiheeseen sopisi 
nuorten kommenttipuheenvuoro tai vastaava. 

● Manu-ryhmän kokous  
Manu-ryhmän kokouksesta mietitään ydinryhmässä asiasta. 

 

● Keski-Suomen maakuntaristeily 
Keski-Suomen maakuntaristeily siirretään vuoteen 2021. 

 

 

11. Muut esille tulevat asiat 

Kokoukseksessa ei tullut esille muita asioita. 

 

 

12. Kokouksen päättäminen 

Kokouksen puheenjohtajana toiminut varapuheenjohtaja Wiivi-Maria Kasanen päätti kokouksen 

ajassa 15:39. 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi: 

 

 

 

 

WIIVI-MARIA KASANEN LEEVI LAUTTAANAHO 

 

Puheenjohtaja Sihteeri 

 

 

 

 

NELLA LINTUNEN JARKKO KYKKÄNEN 

 

Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja 

 


